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Beantwoording rondvragen 
18R.00802 
 
 
 

Van  : Wethouder B.C. Lont 

Portefeuille(s) : Afval & Reiniging 

Datum  : 03-12-2018 

Contactpersoon : P. Trommelen 

Tel.nr. : 8430 

E-mailadres : trommelen.p@woerden.nl 

 

Onderwerp: Beantwoording rondvragen over Grondstoffenplan  
 

Deze vragen zijn op 30 november 2018 schriftelijk gesteld door de fractie van De Onafhankelijken 
voorafgaand aan de vergadering van het forum Ruimte  van 3 december 2018. 

 trommelen.p@woerden.nl

  

Beantwoording van de vragen: 
1. De portefeuillehouder heeft in de begrotingsraad op vragen van onze fractie over de oud-

papierinzameling gezegd, dat daar in dit plan nadere informatie zou verschijnen. Onze vragen zijn 

in dit plan niet beantwoord, dus gaarne alsnog. 

 

De wethouder heeft toegezegd in 2019 naar het inzamelen van oud papier te kijken. In de 

uitvoering van het plan zal hier goed naar worden gekeken. Oud papier wordt in onze gemeente 

opgehaald door verenigingen en stichtingen. Als we de inzamelwijze of subsidieregeling willen 

wijzigen zal dit in goed overleg met verenigingen en stichtingen moeten gebeuren. De opbrengsten 

van het oud papier dalen nog ieder jaar. 

 

2. Op dit moment kunnen boottoeristen hun afval kwijt in de verzamelcontainers langs de IJssel Op 

welke wijze wordt dit in de nieuwe situatie geregeld? 

 

Dit blijft voorlopig op dezelfde wijze geregeld. Het Grondstoffenplan heeft betrekking op het 

inzamelen van afval van huishoudens. Passanten zoals boottoeristen, maar ook campers 

(Statenland), zijn geen huishoudens en vallen derhalve buiten dit plan.  

Wij laten deze containers aanpassen zodat er geen grote vuilniszakken in gestort kunnen worden. 

Mocht blijken dat inwoners misbruik maken van deze containers door restafval hierin te gooien, dan 

zullen wij aanvullende maatregelen treffen in de vorm van extra handhaving. 
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3. Bij de conclusie op pagina 17 wordt gesteld dat frequentiereductie zal worden toegepast bij 

tegenvallende scheidingsresultaten. Ook bij niet tegenvallende scheidingsresultaten kan toch al 

sprake zijn van frequentiereductie? Al was het alleen al vanwege de kosten. 

 

Ervaring leert dat de eerste jaren zo’n 35% van de huishoudens hun minicontainer meer dan 13x 
per jaar  aanbieden. Het minder frequent inzamelen  van restafval zal daarom  nog voor een groot 

aantal huishoudens problemen geven. Het gaat hierbij met name om meerpersoonshuishoudens , 

vaak met kinderen. 

Wij kiezen voor een positieve benadering en gaan er vanuit dat als inwoners voldoende 

geïnformeerd  en gemotiveerd zijn, zij beter hun afval gaan scheiden. Als dat gebeurt is het een 

natuurlijk moment om over te gaan tot frequentiereductie. Door nu al tot frequentiereductie over te 

gaan, worden inwoners wellicht overvallen.  Dit brengt het risico met zich mee dat zij op creatieve 

wijze van hun restafval gaan ontdoen, waardoor afval dumping of verontreiniging van de 

herbruikbare grondstoffen kan optreden. 

 

 

 

 

Bijlagen: 
 

n.v.t. 

 

 

 

 

 

B.C. Lont 
Wethouder 


